
beoordeeld - de kwaliteit van de gevi
siteerde opleidingen in onder de cate
gorie redelijk. Toch is er wel degelijk 
sprake van flinke onderlinge kwali
teitsverschillen tussen de gevisiteerde 
opleidingen. Zonder van een rangorde 
te willen spreken denk ik dat de facul
teit de vergelijking met de overige 
gevisiteerde opleidingen goed kan 
doorstaan. 

de toegankelijkheid van docenten; de 
procedures die ervoor zorgen dat het 
onderwijsprogramma periodiek wordt 
bijgesteld. 

De commissie is minder tevreden over 
het onderwijsmanagement, dat zij te 
weinig doortastend vindt. Hiervoor 
heb ik aangegeven dat er hard aan ver
betering wordt gewerkt. De post-
propedeutische rendementen zijn te 

(Bedrijfs)econometrie, waar wel een 
goede procedure bestaat. Tot slot is de 
commissie van mening dat de faculteit 
zich ten aanzien van de internationali
sering te passief en te weinig ambiti
eus heeft opgesteld. 
U ziet dat er naast het behouden van 
het goede nog genoeg te verbeteren 
is. De faculteit zal zich de komende 
jaren inspannen om serieus aan de 

Wat vond de visitatiecommissie goed 
bij ons? Puntsgewijs zijn dat: de uni
forme basisopleiding; de solide oplei
dingen die van goed niveau zijn en de 
titel van doctorandus waardig zijn; de 
werkcolleges waardoor studenten rele
vante vaardigheden worden geleerd; 
de goede studievoorlichting, de studie
begeleiding en de studie-advisering; 

laag. Dit is een landelijk verschijnsel. 
Toch zal de komende tijd serieus aan 
dit probleem moeten worden gewerkt. 
De eisen ten aanzien van de scriptie 
en de stage zijn, doordat de beoorde
ling doorgaans is voorbehouden aan 
de vakgroepen en daarbinnen vaak aan 
één begeleider, niet consistent. Gunsti
ge uitzondering hierbij is de opleiding 

verbetering van haar kwaliteit te wer
ken. In het begin van het nieuwe mil
lennium zal een nieuwe commissie van 
externe deskundigen beoordelen of we 
hierin zijn geslaagd, (drs. T Terlouw, 
hoofd Onderwijsbureau) 
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